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DAGSORDEN/REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

 Louiseskolen 

Louisevej 8, adm. bygningen 

Den 30.1.2025 

kl. 17.30 – 20.00 

 

Indkaldte: 

Den bestående skolebestyrelse: 

Lene Mølgaard, forældrerepræsentant, formand (på valg 2028) 

Vibeke Lund Arkil, forældrerepræsentant, næstformand (på valg 2026) 

Kent J. Jensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Ann Katrine Abildgaard Bøll, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Kristina Ruhe Dall Sørensen, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Christina M.J. Ravn, forældrerepræsentant (på valg 2026) 

Donna Meldgaard, forældrerepræsentant (på valg 2028) 

Mikael Winther, lokal repræsentant (sogneforening) - afbud 

Kim Christiansen, skoleleder  

Sally Blom Wilkinson, souschef - afbud 

Martin Grün, Afdelingsleder Vonsbæk 

Bjørn Jensen, medarbejderrepræsentant 

Lisa Elle Touray, medarbejderrepræsentant 

 

Suppleanter: 

Rie Jørgensen, forældrerepræsentant, suppleant (på valg 2026) 

 

Elevrådsformænd og næstformænd (skoleåret 2024/2025)  

C- og L-afd.: Formand: Valdemar C. B. Thomsen (CU-B) og næstformand Nicklas Z. Bonnichsen (LU-A) 
Kontaktvoksne for elevråd i C- og L-afd.: Anders Bloch Pedersen og Marie Hoé Andersen 
 
V-afd.: Formand: Josefina M. B. Schmidt, VJ-B og næstformand: Frederik Hansen, VJ-B  
(elevrådsrepræsentanter fra Vonsbæk deltager ikke i SB møder) 
Kontaktvoksne for elevråd i V-afd.: Hanne K. Andresen og Mette Christensen 

 
Moltrup: Formand: Lucas N. B. Møller, MU-C og næstformand: Hannibal H. Benkjer, MU-A 
Kontaktvoksne for elevråd i M-afd.: Annette Kjelde 
 

Elevrådsformændene og næstformændene inviteres til flg. møder:  

19.12.2024 (deltagelse aflyst) + 20.2.2025 + 10.4.2025  

Evt. punkter fra elevrådene tages op under meddelelser. 

 

Referatet sendes desuden pr. mail til Udvalget for Børn og Familie (via Conny Jensen) 

og Skolechef Line Dudal Lauridsen (via sekretær Conny Jensen) til orientering.  

Afbud fra: Sally Wilkinson, Mikael Winther 

Fraværende:  

 



 Side 2 

Pkt. Dagsorden Beslutningsreferat  

1. Indblik i Afdeling Vonsbæk 
 

• Martin Grün, afdelingsleder i 

Vonsbæk orienterer om status. 
 

Martin Grün orienterer 

Målgruppen socio-/emotionel og adhd problematikker 

forklares. 8 klasser fra 0.-6 klasse, få 7. klasses 

elever, hvor fagrække tilbydes sammen med elever 

fra afd. M. 

Udvikling ift trivsel rundes kort med henblik på nogle 

af de indsatser der har været med til at vende 

sygemeldinger, krænkelsesindberetninger og 

fastholdelser. Heriblandt kompetenceløft, 

elevsammensætning, mulighed for organisering og 

opdeling med grupperum tæt på klasse osv. 

 

2. Økonomi v. Kim 
 

 

Kim Christiansen orienterer med afsæt i dokument 

med overblik. 

Forskel mellem økonomi ift elever fra egen kommune 

og elever fra andre kommuner drøftes. 

Ukraine midler i år 1,7 mio svarende til 100% 

udtræk, hvilket ikke er sket før. 

Byrådet har givet et tilskud på 510.000 kr, der endnu 

ikke indregnet. 

Budget i alt ca 86,2 mio. 

Fald på ca 3,0 mio på elever fra andre kommuner i i 

budget 2025 grundet kendt elev frafald er indregnet. 

Poster til underv. tillæg og pædagogmedhjælpere der 

stopper ligesom der er estimeret med 10 

medhjælpere der ansættes er indregnet. 

Regnskab 2024 ender i 729.000 i overskud. 

Personaleressourcer reduceres her med fokus på 

pædagogmedhjælpere. Der vurderes at der dermed 

kan undgås forflytning af uddannet personale. 

Forventet underskud for 2025 392.000 kr, overskud 

for 2024 ikke indregnet. 

 

Kent Jensen: Er der færre elever der visiteres.  

Kim: Tildelingsmodellen forklares ligesom 

forvaltningsmæssigt fokus på at holde eleverne i 

distrikterne forklares. 

 

Ann Katrine Abildgaard Bøll: Påpeger forventet 

stigning i antal af elever med multiple 

funktionsnedsættelser. 

Kim Christiansen: Der er sat midler af til at 

understøtte udvidelsen ift. bygningsmasse. 

 

Kort drøftelse om forflytningsrunde og børnetal. 

Kim Christiansen og Björn Jensen: Forklarer at det er 
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en årlig proces, med afsæt i ressourcer ift børn og 

personale i skolevæsenet. 

 

Budgettet er godkendt af bestyrelsen. 

 

3. Orientering fra møde med det politiske 
udvalg.  
 

• Herunder møde vedr. takster 
 

 

Næstformand orienterer:  

Bevågenhed på udviklingen pris pr elev i perioden, 

hvor skolen har været rammefinancieret og elevtallet 

har været stigende med faldende pris pr elev til 

følge. 

Skolechef og direktør for skoleområdet er blevet det 

forelagt. De kan genkende tendensen og udvalget vil 

blive orienteret. 

Mellemkommunale takster er der også bevågenhed 

på og der arbejdes på en løsning. 

 

 

4. Principper for sponsorater v. Lene Mølgaard  

Formanden: Medarbejder har undersøgt midler til ny 

airtrack. Virksomheder er blevet kontaktet af 

medarbejder og de ønsker synlige reklamer.  

Formanden har undersøgt loven ift sponsorater og 

reklamer, som skal overholdes.  

Principper for sponsorater udfærdiges. Formand og 

næstformand påtager sig opgave for udfærdigelse. 

Formanden foreslår ansøgning til facilitetspuljen der 

er åben lige nu. 

Ann Kathrine Abildgaard Bøll: Foreslår at gå mere 

aktivt ind i at søge midler. 

Udarbejdelse af princip vedtaget. 

 

5. Opsamling vedr. proces ift. 
principper/politikker 

 
• Drøftelse og aftaler om processen.  

 
Link udsendt fra Lene Mølgaard til 
inspiration:  
 
https://www.skole-

foraeldre.dk/publikation/h%C3%A6fte-4-
principper-til-styring-af-skolen 
 
https://www.skole-

foraeldre.dk/artikel/principper 
 

Formanden: 

Kort indflyvning til punktet. 

Der skal laves principper for Louiseskolen. Proces at 

fokusere på principper der startes med at blive 

udarbejdet. 

Der vedtages at ”Fællesarrangementer for eleverne i 

skoletiden”. Er det princip der arbejdes med som det 

første. ”Samarbejde mellem skole og hjem og 

meddelelsesbogen” kan være det næste princip der 

arbejdes med. 

 

Formanden foreslår en bredt funderet arbejdsgruppe. 

Kristina Nielsen, Lisa, Lene, ledelsen finder en 

repræsentant. Formanden indkalder til det første 

møde. 

Arbejdet bliver præsenteret på mødet d. 10.4. 

 

 

6. Orientering fra skoleudviklingssamtale Kim Christiansen og Martin Grün orienterer  

https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fpublikation%2Fh%25C3%25A6fte-4-principper-til-styring-af-skolen&data=05%7C02%7Csalwi%40haderslev.dk%7Ce92d3b807c0a4f0febf308dd2067d123%7C8e54772249734f1db42fd83ff3374932%7C0%7C0%7C638702352453562875%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=XsNpUqFzt3ivATPzG%2FlEQEYYaFCrr5E%2BZfLI1xHhIoI%3D&reserved=0
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fpublikation%2Fh%25C3%25A6fte-4-principper-til-styring-af-skolen&data=05%7C02%7Csalwi%40haderslev.dk%7Ce92d3b807c0a4f0febf308dd2067d123%7C8e54772249734f1db42fd83ff3374932%7C0%7C0%7C638702352453562875%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=XsNpUqFzt3ivATPzG%2FlEQEYYaFCrr5E%2BZfLI1xHhIoI%3D&reserved=0
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fpublikation%2Fh%25C3%25A6fte-4-principper-til-styring-af-skolen&data=05%7C02%7Csalwi%40haderslev.dk%7Ce92d3b807c0a4f0febf308dd2067d123%7C8e54772249734f1db42fd83ff3374932%7C0%7C0%7C638702352453562875%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=XsNpUqFzt3ivATPzG%2FlEQEYYaFCrr5E%2BZfLI1xHhIoI%3D&reserved=0
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fartikel%2Fprincipper&data=05%7C02%7Csalwi%40haderslev.dk%7Ce92d3b807c0a4f0febf308dd2067d123%7C8e54772249734f1db42fd83ff3374932%7C0%7C0%7C638702352453587580%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=FLQUJUIqFQmcfhyayBgpLQav%2BWtJRVlETwEw6OXzgD4%3D&reserved=0
https://eur04.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.skole-foraeldre.dk%2Fartikel%2Fprincipper&data=05%7C02%7Csalwi%40haderslev.dk%7Ce92d3b807c0a4f0febf308dd2067d123%7C8e54772249734f1db42fd83ff3374932%7C0%7C0%7C638702352453587580%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJFbXB0eU1hcGkiOnRydWUsIlYiOiIwLjAuMDAwMCIsIlAiOiJXaW4zMiIsIkFOIjoiTWFpbCIsIldUIjoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=FLQUJUIqFQmcfhyayBgpLQav%2BWtJRVlETwEw6OXzgD4%3D&reserved=0
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• Orientering fra samtalen + 

ledelsesfokus 
 

Datapakke har ligget til grundlag for at udarbejde 

fokuspunkter. 

Skolechefen var en del af morgensang, som 

omhandler både trivsel og fællesskab. 

Trivselsmåling lå til grund for noget af 

fremlæggelsen, vores elever trives godt i følge 

målingen.  

Indsatsområder blev præsenteret og proces for 

udvælgelse. 

Strategisk fokus pt: Det pædagogiske grundlag og 

hjernen og hjertet. Her både ift. udarbejdelse af 

årshjul og lignende. 

Skolechefen har rost fremlæggelse. De oplevede et 

godt sammenstemt ledelsesteam og en ledelse der 

var stolte af deres medarbejdere. 

 

Formanden forventer at der omkring sommerferien 

kommer information om hvorledes skolebestyrelsen 

fremadrettet deltager på skoleudviklingssamtaler, 

dette vil der arbejdes videre med i efteråret 2025. 

7. Input til struktur til punkter med elevrådene 
på SB-møde 20.02.2025 
 

 

Kim Christiansen: Hvad skal der arbejdes med i 

elevrådene frem til mødet d. 20.2. 

 

Der vedtages: 

- At elevrådet forholder sig til 

Traditioner/arrangementer 

 

D. 20.2. drøftes emnet til efterfølgende møde i 10.4. 

 

8. Orientering om ansættelse af ny 
afdelingsleder 
 

Kim orienterer: Jesper Petersen der pt er 

konstitueret har søgt stillingen og er blevet ansat pr. 

d. 1.3.2025. 

Der var 10 ansøgere i alt. 

 

9. Evt.   

 

Referent: Martin Grün 
 

 


